
Novozvolený predseda Andrej Gajdoš hosťom Otvorene s
Annou Vargovou na RTVS

Európska komisia predĺžila možnosť odpustiť časť odvodov na sociálne poistenie pre
poľnohospodárov. Naopak potravinári o túto úľavu na konci júna prídu. Mnohí poľnohospodári však,
zatiaľ, nemajú vyplatené priame platby za rok 2023. Vo vydávaní rozhodnutí na Slovenskom
pozemkovom fonde pretrváva spisová zápcha, tisíce žiadateľov stále čaká na vydanie rozhodnutí. To
je zhruba situácia, v ktorej preberá najvyššiu funkciu v Slovenskej poľnohospodárskej a
potravinárskej komore doterajší výkonný podpredseda. O tom, ako sa chce prvovýroba popasovať s
neľahkou situáciou sa s predsedom SPPK Andrejom Gajdošom otvorene porozprávala Anna Vargová.
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